
Raport student reprezentant doctornad 

sem 1 – an universitar 2023-2024

Prezentul raport prezinta activitatea studentului reprezentant in consiliul Facultatii de Fizica 
a ciclului de studiu doctorat in mandatul 2023-2024, semestrul 1. Pozitia este ocupa de Sevestrean 
Vasile Alin, student la doctorat in anul 3. 

In mandatul curent am colaborat cu alti sudenti reprezentanti si am realizat masuri care au 
impact benefic mai multe grupuri de studenti nu doar cei doctoranzi. De asemnea, ocup si functia de
director al departamentului de finante. Datorita acestor cumul de factori, vari actiuni care au fost 
desfasurate in mare parte folosindu-ma si de alte pozitii decat cea de student reprezentant au un 
impact pozitiv asupra studentilor pe care ii reprezint. Respectiv munca depusa in calitate de 
reprezentant aduce un plus de valoare mai multor studenti nu doar celor doctoranzi.

Principalele activitati si realizari se regasesc in lista de mai jos:

-am participat la sedintele de consiliului facultatii

-m-am ocupat de burse pentru ciclurile de licenta si master

-m-am ocupat de cazari in caminele din Magurele

-i-am sesizat admistratorului de camin prezenta de copaci uscati care prezinta un pericol in campus 
care mai apoi au fost doborati.

-am contribuit la obtinerea unei finantari pt un dozator si la montarea acestuia la bufet pt ca studenti
sa aiba apa potabila gratuita

-am contribuit la imbunatirea centrului de printare din facultate prin grant (in semestrul 1 au fost 
alocate fondurile, la inceput de semestru 2 au fost realizate achizitiile, urmand ca apoi sa se 
realizeze amplasarea echipamentelor)

-am informat studentii despre intarzierile periodice cu bursele

-am informat studentii despre diferite oportunitati de care pot sa profite (cursuri extra, conferinte, 
prezentari)

-am sustinut in sedinta ca studenti sa foloseasca gratuit terenul de fotbal

-am luat legatura cu directorul scolii doctorale, prodecanul pe probleme studentesti si 
administratorul facultatii pentru a adresa situatia intarzierilor repetate ale burselor (s-a conturat 
ideea de a adresa in Senat acest subiect)

-am informat studentii de bursele medicale pentru doctorat si am pastrat comunicarea asupra 
evolutiei procesarii dosarelor de catre universitate

-in colaborare cu reprezentantul ciclului de master am documentat si adresat in consiliul problema 
orarulul la master care nu tine cont ne nevoie studentilor de avea zile si perioade bine definite de 
timp pentru a se putea angaja si a migra treptat catre o cariera in domeniul de studiu

Tinand cont de cele mai sus mentionate consider ca am utilizat productiv si in interesul 
studentilor pozitia care mi-a fost oferita, dar la fel ca si de fiecare data cuvantul final il au de spus 
alegatori si oameni reprezentati.


